
Groen licht voor 
renovatie d’Arke
Door de tussenkomst van raadslid Sanne Vantomme 
bij minister voor Erfgoed Matthias Diependaele 
mag de stad vervroegd starten met de aanbesteding 
van het dossier d’Arke.

Een tijdje geleden zakte 
KSA-leider Ward Vantomme door de vloer van de bovenverdieping van gebouw d’Arke. Gelukkig 
zonder al te veel erg. Door de gebrekkige draagstructuur van het gebouw kunnen een aantal lokalen 
niet meer gebruikt worden. Doordat de draagstructuur in het gedrang komt, mag de stad bij 
uitzondering opstarten. De minister bekijkt of het mogelijk is om de subsidie van 543.000 euro nog  
dit jaar over te maken aan het stadsbestuur. 

In 2016 verwelkomden we minister-president Geert Bourgeois op de site tijdens een werkbezoek aan 
Wervik. Onze KSA en Chiro Wervik ontvangen er wekelijks meer dan vijfhonderd leden.

De Vredestraat
De straat die niemand wilde

In mei kwam er een einde aan de werken in de Vredestraat. Nu is het een woonerf. 

Dat het dossier gevoelig lag, is een understatement. Onze inwoners dienden  
311 (!) bezwaarschriften in tegen het dossier. Toch werden de plannen minimaal 
gewijzigd: er kwamen geen fietsnietjes. Een doekje voor het bloeden.

De bestuursmeerderheid, die het dossier goedkeurde, vond burgerparticipatie  
een pijler om het vertrouwen in de lokale politiek te herstellen. Een gemiste kans!  
N-VA Wervik-Geluwe wil vooral luisteren en handelen naar de bezorgdheden van  
de inwoners.

Woordje van de voorzitter
We hebben betere tijden gekend in Wervik. Er wordt niet meer geluisterd naar de bevolking. Laat staan naar de oppositie.

Het is triestig gesteld met sommige politici. Ze denken de waarheid in pacht te hebben. Het is frustrerend en demotiverend  
om zo aan politiek te doen. Maar dat is uiteraard hun bedoeling. 

Al is het voorstel goed, toch wordt er van alles uit de hoed getoverd om het maar niet te moeten uitvoeren.

Een trieste vertoning. En weet u wat? U verdient beter!

d’Arke wordt gerenoveerd!

N-VA Wervik-Geluwe luistert 
naar de inwoners.

Sanne Vantomme
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GC Gilwe kent vliegende start
Een aantal maanden geleden werd GC Gilwe officieel geopend. N-VA Wervik is bijzonder trots op het dossier.

Gewezen schepen voor Cultuur Sanne Vantomme begon in 2014 met een leeg blad aan het dossier. Met dat lege blad gingen we samen 
met de stuurgroep naar de verenigingen. En beetje bij beetje kreeg het dossier vorm. Er werd een ontwerpwedstrijd uitgeschreven en 
nu, een aantal jaren later, staat het gebouw er.

Het gemeenschapscentrum mag er wezen, sober vanbuiten en multifunctioneel vanbinnen. Nog nooit werd er in de Wervik-Geluwse 
geschiedenis zoveel geïnvesteerd in cultuur en verenigingen als toen. De passage van N-VA Wervik in de vorige legislatuur bleef dus 
niet onopgemerkt. De boekingen van het GC en zijn lokalen lopen als een trein.

Grenzeloos verrassend of slaapstad?
Beweren dat Wervik-Geluwe een grensstad is, is een open deur intrappen: lands-, taal-, provincie- en  gewestgrens. Zowat  
alle mogelijke grenzen heeft Wervik-Geluwe in de aanbieding. Wie even door Wervik-Geluwe fietst of wandelt, merkt dat er  
momenteel een groot aanbod is aan gezinswoningen. Dat in combinatie met de hoge immobiliënprijzen in Noord-Frankrijk  
en de nabijheid van de grens, lokt veel Fransen naar de woonmarkt in Wervik-Geluwe.

Nieuwkomers omarmen
Jonge gezinnen die investeren in onze stad. Eigenlijk zouden we dat moeten toejuichen. Nieuwkomers omarmen. Maar ‘you need two 
to tango’. Als gemeenschap mogen we daar iets tegenover stellen.

Engagementen

• Domiciliëring: Wie hier woont, moet zich inschrijven in het bevolkingsregister, zijn wagen inschrijven in België … Kijk eens 
even rondom u. U merkt dat dat niet altijd gebeurt. Zo mislopen we als stad en gemeenschap belastingen.

• Deelnemen aan het sociale leven in de stad: Kinderen naar de lokale school, jeugdbeweging, sportclub … sturen. Een praatje 
maken met de buren. De lokale handelaars steunen. Heel belangrijk is daarbij de kennis van het Nederlands.

Nieuwkomers die zich engageren verdienen onze steun. Alleen zo worden ze deel van onze gemeenschap. We moeten anderen 
ervan overtuigen dat Wervik-Geluwe meer is dan een slaapstad.

N-VA Wervik-Geluwe meldt trots dat GC Gilwe officieel geopend is!

“Goed dat de Geluwse verenigingen nu de lokalen ter beschikking hebben waar ze recht op hebben”, 
aldus fractievoorzitter Sanne Vantomme.

Davide Colloart
Afdelingssecretaris

wervik@n-va.be
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Kortzichtig en lichtzinnig
Dat de gasparking gebruikt wordt als sluipweg hoeven we u niet 
te vertellen. Raadslid Sanne Vantomme vroeg tijdens de gemeente-
raad maatregelen om het zicht bij het uitrijden van de parking in 
de Speldenstraat veiliger te maken. 

Wat is er gevaarlijk in de Speldenstraat?
Er is geen zicht op het komende verkeer. Ook de bolle spiegel is 
een gevaar, want die leidt enkel tot gezichtsbedrog. Ten slotte is 
de beek die tot tegen de rijweg komt, een gevaarlijk punt voor de 
weggebruiker.

Zal de meerderheid er iets aan doen?
De meerderheid vindt dat allemaal overroepen om toch maar 
niets moeten te doen. In de vorige bestuursperiode was alles voor 
sommigen levensgevaarlijk. Maar nu ze zelf aan de macht zijn, 
is het allemaal overroepen. We hopen samen met u dat er daar 
vroeg of laat geen ongevallen van komen.

Kunstgrasvelden in onze stad
Na meerdere tussenkomsten tijdens de gemeenteraad is raadslid Jari Denorme blij dat de knoop nu eindelijk is doorgehakt.  
Jari betreurt dat de keuze zo lang op zich heeft laten wachten. Beleid maken, vergt nu eenmaal moeilijke keuzes maken. Dat het 
financieel niet mogelijk is om de drie clubs tegelijk van kunstgras te voorzien, betekent niet dat we het niet gefaseerd kunnen doen.

Nood aan kunstgras
De nood aan kunstgras was en blijft groot. Begin april werden door het slechte weer een aantal jeugdwedstrijden en trainingen  
afgelast. Op sociale media waren taferelen te zien van jeugdspelertjes die in de modder moesten ploeteren. KE Wervik moest  
dit jaar zelfs tijdelijk uitwijken naar De Lange Munte in Kortrijk om te trainen. Dat kan niet voor een stad als Wervik.

Veel voordelen
Denorme benadrukte het belang van kunstgrasvelden voor de lokale gemeenschap. Hij wees op de vele voordelen die de velden  
met zich meebrengen zoals een verhoogde speelbaarheid, duurzaamheid en onafhankelijkheid van weersomstandigheden.  
Bovendien bieden kunstgrasvelden de mogelijkheid om het hele jaar door sportactiviteiten te organiseren, wat gunstig is voor  
zowel de sportclubs als de inwoners.

Bevordering sportinfrastructuur
Het is duidelijk dat raadslid Jari Denorme verheugd is over de komst van het eerste kunstgrasveld. Hij is vastberaden om de verdere 
ontwikkeling van sportinfrastructuur in de gemeente te bevorderen.

Voetbalclub krijgt kunstgrasveld.

www.n-va.be/wervik
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen 
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de doelstelling van 80  procent 
werkzaamheidsgraad te bereiken. Maar de federale regering-
De Croo neemt niet één activerende maatregel.

Vlaams Parlementslid
Axel Ronse

Kamerlid
Sander Loones

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


